
Protokół Nr XII / 2007 
Sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego 

odbytej w dniu 26 września 2007 roku 
w sali sesyjnej Starostwa Powiatowego 

w Wągrowcu 
 
Sesję rozpoczęto 26 września br. o godzinie 16.00 zakończono o godzinie 19.15. 
 
Obrady XII Sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego otworzył Przewodniczący Rady 
Pan Krzysztof Migasiewicz, który powitał radnych i zaproszonych gości.  
 
W obradach uczestniczyło 17 radnych na ogólny stan 19, co stanowiło kworum, 
przy którym Rada mogła obradować i podejmować uchwały /nieobecni radni: 
J.Brzostowski, T.Bociański/ 
 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
Lista zaproszonych gości stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
 
Protokół XI sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia 25 lipca 2007 roku został 
przyjęty jednogłośnie – 17 za. 
 
Rada Powiatu jednogłośnie – 17obecnych - przyjęła następujący porządek obrad:  

1. Sprawy regulaminowe: 
1.1 otwarcie sesji, 
1.2 stwierdzenie kworum, 
1.3 przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  

2. Zgłaszanie uwag i poprawek do porządku obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady o pracy między sesjami. 
5. Informacja Starosty o wykonaniu uchwał Rady Powiatu i pracy Zarządu.  
6. Informacja Przewodniczących Komisji Stałych o pracy między 

posiedzeniami sesji. 
7. Przyjęcie informacji o stanie szkół ponadgimnazjalnych po rozpoczęciu 

roku szkolnego 2007/2008. 
8. Przyjęcie sprawozdania zarządu powiatu z wykonania budżetu powiatu                            

i realizacji zadań rzeczowych za I półrocze 2007 r. 
9. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Wągrowieckiego w sprawie zmiany 

uchwały Nr VII/44/2007 z dnia 28 marca 2007 roku w sprawie określenia 
rodzaju zadań i wysokości środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji 
Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych na te zadania w 2007 roku. 

10. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Wągrowieckiego w sprawie zmiany 
uchwały nr XVII /76/2004 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia 30 marca 
2004 roku w sprawie ustalenia Wieloletniego Planu Inwestycyjnego 
Powiatu Wągrowieckiego na lata 2004 – 2009. 

11. Podjęcie uchwały Rady Powiatu Wągrowieckiego w sprawie zmiany 
uchwały Nr V/39/2007 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia 31 stycznia 
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2007 roku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Wągrowieckiego na 
2007 rok. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr VII/46/2007 Rady 
Powiatu Wągrowieckiego z dnia 28 marca 2007 roku w sprawie 
zaciągnięcia długoterminowych: pożyczki, kredytu. 

13. Interpelacje i zapytania. 
14. Wnioski i oświadczenia radnych. 
15. Zakończenie obrad XII sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego. 

 
Ad 1 
Jak wyżej 
 
 Ad 2 i 3 
Jak wyżej. 
 
Ad 4 
Przewodniczący Rady Krzysztof Migasiewicz poinformował o pracy między 
sesjami: 

- uczestniczył w uroczystościach dożynkowych w Gołańczy, Mieścisku, 
Skokach, 

- uczestniczył w Powiatowych Zawodach Drużyn Pożarniczych w 
Mieścisku, 

- uczestniczył w rozgrywkach regionalnych Grand Prix Wielkopolski w 
Brydżu, które odbywały się w Skokach, 

- wspólnie ze Starostą uczestniczył w pożegnaniu P. Lecha Sobczaka –
Radnego I kadencji RPW, który zmienia miejsce zamieszkania. 

Radny Wojciech Ćwik wraz z Radnym Wiesławem Ewertowskim uczestniczyli w 
Wojewódzko – Archidiecezjalnych Dożynkach Wielkopolskich w Kościanie. 
 
Ad 5  
Starosta Wągrowiecki – Michał Piechocki poinformował radnych o pracy Zarządu 
między sesjami Rady Powiatu Wągrowieckiego: 
Rada Powiatu Wągrowieckiego na XI sesji w dniu 25 lipca 2007 roku podjęła 
5 uchwał. 
I. Zarząd Powiatu Wągrowieckiego ustalił sposób ich realizacji: 
Wydział Organizacyjny - Dział Kadr otrzymał do realizacji: 

• Uchwałę nr XI/64/2007 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia                                
25 lipca 2007 roku w sprawie ustalenia najniższego wynagrodzenia 
zasadniczego i wartości jednego punktu w złotych dla pracowników 
samorządowych zatrudnionych w jednostkach organizacyjnych jednostek 
samorządu terytorialnego. Ww. Uchwałę przesłano do Wydziału Prawnego 
i Nadzoru w Poznaniu celem zaopiniowania oraz przekazano 
zainteresowanym jednostkom organizacyjnym. 

Wydział Europejski i Rozwoju otrzymał do realizacji:  
• Uchwałę nr XI/65/2007 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia                                

25 lipca 2007 roku w sprawie zmiany uchwały nr XVII/76/2004                 
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z dnia 30 marca 2004 roku w sprawie ustalenia Wieloletniego Planu 
Inwestycyjnego Powiatu Wągrowieckiego na lata 2004 - 2009.                    
Ww. Uchwałę przesłano do Wydziału Prawnego i Nadzoru w Poznaniu 
celem zaopiniowania oraz przesłano zainteresowanym. 

Skarbnik Powiatu otrzymał do realizacji:  
• Uchwałę nr XI/66/2007 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia                 

25 lipca 2007 roku w sprawie zmiany Uchwały nr V/39/2007 Rady 
Powiatu Wągrowieckiego z dnia 31 stycznia 2007 roku w sprawie 
uchwalenia budżetu Powiatu Wągrowieckiego  na 2007 rok. Ww. Uchwałę 
przesłano do Regionalnej Izby Obrachunkowej celem zaopiniowania. 

Biuro Spraw Obywatelskich i Zdrowia otrzymało do realizacji:  
• Uchwałę nr XI/67/2007 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia                 

25 lipca 2007 roku w sprawie wyrażenia opinii do projektu uchwały w 
sprawie likwidacji Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 
Zdrowotnej w Nakle nad Notecią. Ww. Uchwałę przesłano do Wydziału 
Prawnego i Nadzoru w Poznaniu celem zaopiniowania oraz do Starostwa 
Powiatowego w Nakle nad Notecią. 

Wydział Oświaty Kultury i Sportu otrzymał do realizacji: 
• Uchwałę nr XI/68/2007 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia 25 lipca 

2007 roku w sprawie zmiany uchwały nr XLVI/245/2006 Rady Powiatu 
Wągrowieckiego z dnia 26 lipca 2006 roku w sprawie przyjęcia 
„Regulaminu przyznawania i przekazywania w roku szkolnym 2006/2007 
stypendiów na wyrównywanie szans edukacyjnych dla uczniów szkół 
ponadgimnazjalnych umożliwiających uzyskanie świadectwa dojrzałości  
w Powiecie Wągrowieckim” oraz „Regulaminu przyznawania i 
przekazywania stypendiów na wyrównywanie szans edukacyjnych w roku 
akademickim 2006/2007 dla studentów zameldowanych na stałe na terenie 
Powiatu Wągrowieckiego”. Ww. Uchwałę przesłano do Wydziału 
Prawnego i Nadzoru w Poznaniu celem zaopiniowania oraz przesłano 
jednostką oświatowym powiatu. 

 
II.   Zarząd Powiatu w okresie między 25 lipca, a 17 września 2007 roku odbył  
10  posiedzeń,  na których rozpatrzył następujące zagadnienia: 

• Zapoznał się z odpowiedzią Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych nr 1 w 
Wągrowcu na zalecenia zawarte w wystąpieniu pokontrolnym Rewidenta 
Powiatowego. 

• Zapoznał się z informacją o rozstrzygnięciu konkursu zadań dla organizacji 
pozarządowych z zakresu pomocy społecznej. W wyniku rozstrzygnięcia  
wyłoniona została oferta „ Polskiego Związku Emerytów i Rencistów w 
Wągrowcu”. Na realizacje zadań dla tej Organizacji Zarząd przeznaczył 
kwotę w wys. 3.600 zł. 

• Wyraził zgodę Dyrektorowi Powiatowego Zarządu Dróg w Wągrowcu na 
udzielenie zamówienia publicznego na przebudowy chodników przy 
drogach powiatowych w zakresie zgodnym z ustaleniami z samorządami 
gminnymi. 
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• Pozytywnie rozpatrzył wnioski Dyrektora Bursy Szkolnej i wyraził zgodę 
na zlecenie montażu regulatora temperatury ciepłej wody użytkowej węzła 
grzewczego oraz na roboty dodatkowe w ramach realizacji inwestycji pn. 
„przebudowa i rozbudowa Bursy z uwzględnieniem potrzeb OSW” z 
zachowaniem procedury zlecenia robót dodatkowych oraz zapoznał się z 
przebiegiem realizacji inwestycji „Przebudowa i rozbudowa budynku 
Bursy z uwzględnieniem potrzeb OSW”. 

• Pozytywnie rozpatrzył wniosek Chórów kameralnych dot. sfinansowania 
wyjazdu do Krakowa celem zaprezentowania powiatu wągrowieckiego na 
forum krajowym, przeznaczając kwotę 1.500 zł i materiały promocyjne. 

• Zapoznał się z informacją Powiatowego Urzędu Pracy dot. zawodów 
deficytowych w powiecie. 

• Wyraził zgodę na wyposażenie pomieszczeń adaptowanych pod potrzeby 
internatu Ośrodka Szkolno – Wychowawczego. 

• Zapoznał się z informacją o stanie przygotowań do organizacji Dożynek 
Powiatowo – Gminnych w Gołańczy. 

• Zapoznał się z informacją o Wojewódzko – Archidiecezjalnych Dożynkach 
Wielkopolskich w Kościanie. 

• Przyznał Nagrody Herbu Powiatu Wągrowieckiego rolnikom: R.Tyllowi i 
F.Kaczmarkowi z Gminy Skoki, A.Grzewińskiemu z Gminy Damasławek, 
H.Wiertlowi i D.Patelskiemu z Gminy Mieścisko, H.Częstochowskiej i 
F.Strzebińskiemu z Gminy Gołańcz, J.Antkowiakowi z Gminy Wapno, a 
także H.Pilarskiej z Gminy Wągrowiec; Rolniczej Spółdzielni 
Produkcyjnej w Siedleczku oraz godspodarstwu rolnemu państwa 
Olejniczaków i B. Błażejewskiemu i P. S. Knieć - Przewodniczącej 
Polskiego Związku Emerytów i Rencistów Koła Terenowego Nr 4 w 
Mieścisku. 

• Przyjął informację z pracy komisji konkursowych powołanych w celu 
wyłonienia kandydatów na stanowiska dyrektorów szkół i placówek 
prowadzonych przez Powiat Wągrowiecki. 

• Zapoznał się z informacją statystyczną Powiatowego Urzędu Pracy                  
o stanie bezrobocia na koniec miesiąca lipca i sierpnia 2007 roku. 

• Zapoznał się z pismem „Gazety Wyborczej” dot. akcji społecznej                 
pn. „ Dzieciaki do domu”. 

• Podjął pozytywną decyzje w sprawie oddania w trwały zarząd 
Powiatowemu Zarządowi Dróg nieruchomości gruntowych stanowiących 
drogi powiatowe. 

• Pozytywnie rozpatrzył pismo dyrektora Międzygminnego Składowiska 
Odpadów Komunalnych sp. z o.o. w Wągrowcu dot. organizacji akcji pt. 
„Papier dasz - drzewko masz”, przeznaczając na ten cel kwotę 500 zł na 
zakup drzewek ozdobnych. 

• Pozytywne zaopiniował kandydatury zgłoszone przez dyrektorów szkół na 
powierzenie stanowisk kierowniczych w ZSP w Gołańczy, ZSP nr 1,           
I LO,ZSP nr 2 i SOSW w Wągrowcu. 
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• Zapoznał się z projektem uroczystości oddania do użytku drogi                       
w Wapnie. Uroczystość przewidziana jest na dzień 27 września o godz. 
13.00 w Wapnie. 

• Zapoznał się z propozycją zmian w Regulaminie przyznawania nagrody     
„Złota Pieczęć”. 

• Wyraził pozytywne stanowisko w sprawie przekazania gm. Mieścisko 
zarządzania drogą powiatową nr 1652P w miejscowości Popowo 
Kościelne. Gmina dokona remontu chodnika bez konieczności przekazania 
drogi w ramach budowy kanalizacji. 

• Zapoznał się z informacją o planowanych remontach w Zespole Opieki 
Zdrowotnej w Wągrowcu. 

• Zapoznał się z wykonaniem planu rzeczowo-finansowego Zespołu Opieki 
Zdrowotnej w Wągrowcu za 8 m - cy 2007r. 

• Pozytywnie rozpatrzył wniosek Dyrektora Zespołu Szkół 
Ponadgimnazjalnych w Gołańczy i wyraził zgodę na uruchomienie 
oddziału w Szkole Policealnej w zawodzie technik żywienia w systemie 
wieczorowym. 

• Pozytywnie rozpatrzył wniosek Dyrektora Zespołu Szkół 
Ponadgimnazjalnych w Gołańczy i wyraził zgodę na nauczanie 
indywidualne uczennicy tej szkoły. 

• Zapoznał się z wytycznymi do opracowania projektu budżetu powiatu 
wągrowieckiego na 2008 rok. 

• Rozpatrywał wnioski Komisji Stałych RPW. 
• Opiniował materiały na sesję. 
 

W omawianym okresie Zarząd Powiatu podjął uchwały: 
• W sprawie wydania opinii dla zamierzenia inwestycyjnego polegającego na 

przebudowie ulicy Składowej w Gołańczy na odcinku l=352m wraz ze 
skrzyżowaniem z ulicą Dworcową. 

• W sprawie wydania opinii dla zamierzenia inwestycyjnego polegającego na 
przebudowie drogi gminnej w miejscowości Czeszewo gm. Gołańcz. 

• W sprawie wydania opinii dla zamierzenia inwestycyjnego polegającego na 
przebudowie drogi gminnej w miejscowości Stołężyn gm. Wapno na 
działkach nr ewid. 152,187,200,219. 

• Dwukrotnie w sprawie zmiany uchwały Nr V/39/2007 Rady Powiatu 
Wągrowieckiego a dnia 31 stycznia 2007 roku w sprawie uchwalenia 
budżetu Powiatu Wągrowieckiego na 2007 rok. 

• Dwukrotnie w sprawie zmian w układzie wykonawczym budżetu powiatu 
na 2007 rok. 

• W sprawie wyrażenia pozytywnej opinii w sprawie zaliczenia drogi Piła – 
Leszków – Kaczory do kategorii drogi powiatowej. 

• W sprawie powołania komisji egzaminacyjnej dla Pani Agnieszki 
Wylegała – nauczyciela kontraktowego ubiegającego się o awans na 
stopień nauczyciela mianowanego. 
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• W sprawie przyjęcia harmonogramu rzeczowo - finansowego programu 
naprawczego Domu Pomocy Społecznej w Srebrnej Górze. 

• W sprawie przedstawienia informacji o przebiegu wykonania budżetu 
Powiatu Wągrowieckiego za pierwsze półrocze 2007 roku. 

• W sprawie przedstawienia informacji o przebiegu wykonania planu 
finansowego za pierwsze półrocze 2007r. Powiatowej Biblioteki Publicznej 
i Zespołu Opieki Zdrowotnej. 

• W sprawie upoważnienia dyrektora Młodzieżowego Ośrodka 
Wychowawczego w Antoniewie do reprezentowania Powiatu 
Wągrowieckiego w sprawie udostępnienia gruntu pod budowę sieci 
wodociągowej oraz usytuowania przyłączy. 

• W sprawie powierzenia stanowiska dyrektora I Liceum 
Ogólnokształcącego im. Powstańców Wielkopolskich w Wągrowcu - Panu 
Ireneuszowi Biniewskiemu. 

• W sprawie powierzenia stanowiska dyrektora Zespołu Szkół 
Ponadgimnazjalnych nr 1 w Wągrowcu - Panu Jarosławowi Berendtowi. 

• W sprawie powierzenia stanowiska dyrektora Zespołu Szkół 
Ponadgimnazjalnych nr 2 im. dr ppłk. Stanisława Kulińskiego                        
w Wągrowcu - Panu Władysławowi Purczyńskiemu. 

• W sprawie powierzenia stanowiska dyrektora Zespołu Szkół 
Ponadgimnazjalnych im. Karola Libelta w Gołańczy - Panu Bogdanowi 
Koczorowskiemu. 

• W sprawie powierzenia stanowiska dyrektora Ogniska Pracy Pozaszkolnej  
w Wągrowcu – Panu Karolowi Krusiowi. 

• W sprawie powierzenia stanowiska dyrektora Poradni Psychologiczno-
Pedagogicznej w Wągrowcu - Pani Annie Wolickiej. 

• W sprawie powierzenia pełnienia obowiązków dyrektora Specjalnego 
Ośrodka Szkolno-Wychowawczego im. Janusza Korczaka w Wągrowcu - 
Pani Barbarze Balcerzak. 

• W sprawie wyrażenia opinii w przedmiocie ustalenia przebiegu 
istniejących dróg gminnych na terenie Miasta i Gminy Skoki. 

• W sprawie przyznania dodatku funkcyjnego Dyrektorowi Zespołu Szkół 
Ponadgimnazjalnych im. Karola Libelta w Gołańczy. 

• W sprawie przyznania dodatku funkcyjnego Dyrektorowi Zespołu Szkół 
Ponadgimnazjalnych nr 1 w Wągrowcu. 

• W sprawie przyznania dodatku funkcyjnego Dyrektorowi Zespołu Szkół 
Ponadgimnazjalnych nr 2 w Wągrowcu. 

• W sprawie przyznania dodatku funkcyjnego p.o. Dyrektora Specjalnego 
Ośrodka Szkolno-Wychowawczego w Wągrowcu. 

• W sprawie przyznania dodatku funkcyjnego Dyrektorowi I Liceum 
Ogólnokształcącego w Wągrowcu. 

• W sprawie przyznania dodatku funkcyjnego Dyrektorowi Ogniska Pracy 
Pozaszkolnej w Wągrowcu. 

• W sprawie przyznania dodatku funkcyjnego Dyrektorowi Poradni 
Psychologiczno-Pedagogicznej w Wągrowcu. 
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• W sprawie zasad organizacji i wykonywania kontroli w Starostwie 
Powiatowym w Wągrowcu i jednostkach organizacyjnych powiatu. 

 
Zarząd Powiatu między 17 a 26 września 2007 r., odbył 1 posiedzenie,                     
na którym  rozpatrzył następujące zagadnienia: 

• Rozpatrywał wniosek Komendy Powiatowej Policji w Wągrowcu                   
o dofinansowanie zakupu radarowych mierników prędkości. Zarząd 
rozważy zabezpieczenie środków przy konstruowaniu budżetu powiatu na 
2008 rok. 

• Pozytywnie rozpatrzył wniosek Dyrektora Bursy Szkolnej nr 1                       
w Wągrowcu i wyraził zgodę na roboty dodatkowe w ramach realizowanej 
inwestycji pn. przebudowa i rozbudowa budynku Bursy                                    
z uwzględnieniem potrzeb OSW. 

• Pozytywnie rozpatrzył wnioski Dyrektora Zespołu Szkół 
Ponadgimnazjalnych nr 1 w Wągrowcu wyrażając zgodę na nauczanie 
indywidualne 3 uczniom tej szkoły w wymiarze 12 h tygodniowo. 

• Pozytywnie rozpatrzył wniosek Powiatowego Koła Wielkopolskiego 
Związku Hodowców Koni przyznając Nagrody Herbu Powiatu 
Wągrowieckiego pp.S.Joźwiakowskiemu, J.Jach oraz H.Połczyńskiemu      
z okazji obchodów 50-lecia działalności koła. 

• Pozytywnie rozpatrzył wniosek Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy                
i wyraził zgodę na przeprowadzenie postępowania przetargowego                    
o zamówienia publiczne na zakup sprzętu i oprogramowania 
komputerowego. 

• Pozytywnie rozpatrzył wniosek Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg           
w Wągrowcu i wyraził zgodę na zamówienie publiczne w trybie przetargu 
nieograniczonego na usługi związane z zimowym utrzymaniem dróg                 
w okresie zimowym 2007/2008. 

• Przyznał Nagrodę Herbu Powiatu Wągrowieckiego Radzie Nadzorczej            
i Zarządowi Pałuckiego Banku Spółdzielczego w Wągrowcu z okazji   140-
lecia działalności Banku. 

 
W omawianym okresie Zarząd Powiatu podjął następujące uchwały: 

• w sprawie nieodpłatnego przekazania mienia Powiatu Wągrowieckiego na 
rzecz Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych nr 1 w Wągrowcu. / Zgniatacz 
ręczny do puszek o wartości początkowej 1000,00zł brutto/ 

• w sprawie upoważnienia Pana Zbigniewa Dziwulskiego p.o. Komendanta 
Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Wągrowcu do prowadzenia i 
rozliczania przedsięwzięcia pn.: „Termomodernizacja budynku Komendy 
Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Wągrowcu -II etap”. 

 
Zapytań nie zgłoszono. 
Przewodniczący Rady – Krzysztof Migasiewicz stwierdził, że informacja została 
przyjęta. 
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Ad 6 
Pan Sławomir Maciaszek - Przewodniczący Komisji Finansów Obszarów 
Wiejskich i Strategii Rozwoju Powiatu przedstawił informację z działalności 
Komisji w okresie między sesyjnym. Komisja w tym okresie odbyła 1 
posiedzenia, na którym analizowała wykonanie budżetu za I półrocze i opiniowała 
materiały na sesję. Komisja nie wypracowała wniosków.  
  
Pan Robert Woźniak - Przewodniczący Komisji Edukacji Kultury Sportu               
i Turystyki przedstawił informację z działalności Komisji w okresie między 
posiedzeniami sesji. Komisja w tym okresie odbyła 2 posiedzenia, na których 
omawiała mocne i słabe strony, w zakresie edukacji i bazy materialnej ZSP nr 1 w 
Wągrowcu, zapoznała się ze wstępnymi wynikami działań samorządu 
powiatowego i samorządów lokalnych na rzecz uruchomienia nowych form i 
kierunków kształcenia na poziomie wyższym oraz informacją szkół i placówek o 
organizacji roku szkolnego 2007/2008. Opiniowała materiały na sesję. Komisja 
nie wypracowała wniosków.  
 
Pan Józef Sulikowski – Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Komunikacji 
przedstawił informację z działalności Komisji w okresie między sesyjnym. 
Komisja w tym okresie odbyła 1 posiedzenie, na którym zapoznała się z 
zagrożeniami dla środowiska na terenie naszego powiatu, funkcjonowaniem 
Wydziału Komunikacji oraz opiniowała materiały na sesję. Komisja wypracowała 
2 wnioski. 
 
Pani Irena Wojewódzka - Kucz - Przewodnicząca Komisji Zdrowia Polityki 
Społecznej i Rynku Pracy przedstawiała informację z działalności Komisji                
w okresie między sesyjnym. Komisja w tym okresie odbyła 2 posiedzenia, na 
których zapoznała się z realizacją kontraktów przez ZOZ w Wągrowcu – wyniki 
za 7 miesięcy, zajmowała się tematyką zaspokajania potrzeb społecznych przez 
PCPR w Wągrowcu. Opiniowała materiały na sesję. Komisja wypracowała 
wniosek.  
 
Robert Woźniak - Sekretarz Komisji Rewizyjnej przedstawił informację z 
działalności Komisji w okresie między sesyjnym. Komisja w tym okresie odbyła 3 
posiedzenie, na których analizowała wykonanie uchwał Zarządu Powiatu za I 
półrocze 2007, kontrolowała wykonania budżetu Powiatu za I półrocze 2007, 
funkcjonowanie i wykonanie budżetu Bursy Szkolnej w Wągrowcu za 8 m-cy 
2007 r. oraz ustawy o zamówieniach publicznych. 
Komisja wypracowała 2 wnioski. 
 
Radny Robert Woźniak poinformował o zdobyciu medali w Mistrzostwach Świata 
Jachtów Żaglowych Sterowanych Radiem Klasy F5-1 przez Jana Sringera i 
Łukasza Sokołowskiego proponując podziękowanie sportowcom listem 
gratulacyjnym lub inną formą, którą Zarząd uzna za stosowną za promocję w ten 
sposób powiatu na arenie międzynarodowej. 
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Ad 7 
Karolina Krenz p.o. Kierownika Wydziału Oświaty, Kultury i Sportu zreferowała 
informację o stanie szkół ponadgimnazjalnych po rozpoczęciu roku szkolnego 
2007/2008, przedstawiając temat również w formie prezentacji medialnej.  
 
Jerzy Piasecki – Radny Rady Powiatu Wągrowieckiego zadał zapytania: 
- Ile procent uczniów klasy I szkół ponadgimnazjalnych w stosunku do populacji 
absolwentów gimnazjum zdecydowało się kontynuować naukę poza terenem 
powiatu?  
- Jakie jest wykorzystanie miejsc w internatach przy Zespole Szkół 
Ponadgimnazjalnych w Gołańczy i Bursie Szkolnej nr 1 w Wągrowcu w ciągu 
roku szkolnego (korzystanie z pomieszczeń, ilości wydawanych obiadów)? 
Starosta po części odpowiedział na powyższe zapytania na sesji, szczegółową 
odpowiedz Radny otrzyma na piśmie. 
Radny J. Piasecki zapytał również o termin zakończenia prac remontowych 
pomieszczeń w Bursie Szkolnej pod potrzeby SOSW.  
Starosta poinformował, iż przewiduje się zakończenie prac części internatu do 
końca miesiąca, a pomieszczeń piwnicy do końca października br. 
 
Radny Andrzej Zając zwrócił uwagę na zły stan materialny I LO w Wągrowcu. 
Zauważył, że względy estetyczne są bardzo ważne i zaproponował, w celu ich 
poprawienia, chociaż zakup materiałów etapowo z przeznaczeniem na różne sale, 
a pomalowanie pomieszczeń powierzyć rodzicom, którzy z chęcią podejmą się 
tych prac we własnym zakresie. 
Starosta M. Piechocki poinformował, że powiat przeznacza pewne środki 
finansowe dokładając do subwencji, a rada pedagogiczna decyduje o 
wykorzystaniu tych środków. Na pierwszym miejscu postawiono na poziom 
nauczania, co trudno negować, gdyż LO osiąga wysokie wyniki. Niestety są 
problemy ze znalezieniem wystarczających funduszy na remonty, ale wszelkie 
wymogi sanitarne są spełniane.  
Radny J. Piasecki zwrócił uwagę na przeinwestowanie jednej ze szkół kosztem 
innych placówek, w które najwyższy czas zainwestować. 
 
Więcej zapytań nie zgłoszono. 
Rada Powiatu przyjęła przedstawioną informację, która stanowi załącznik nr 3 do 
niniejszego protokołu 
 
Ad 8 
Skarbnik Powiatu – Danuta Królczyk przedstawiła informację Zarządu Powiatu    
z wykonania budżetu powiatu i realizacji zadań rzeczowych za I półrocze 2007 r 
jednocześnie przedstawiając pozytywną opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej 
w Poznaniu z wykonania budżetu powiatu za I półrocze 2007 r. 
Komisja Finansów, Obszarów Wiejskich i Strategii Rozwoju Powiatu pozytywnie 
zaopiniowała informację Zarządu Powiatu z wykonania budżetu powiatu i 
realizacji zadań rzeczowych za I półrocze 2007 r.  
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Radny Grzegorz Owczarza poprosił o wyjaśnienie zapisu w rozdziale 85415 - 
Pomoc materialna dla uczniów: „do Urzędu Marszałkowskiego zostały zwrócone 
wykorzystane środki na stypendia niezgodnie z klasyfikacją budżetową wraz        
z należnymi odsetkami w kwocie 3.398,39 zł”.  
Skarbnik Powiatu poinformowała, że przed zmianą klasyfikacji budżetowej 
powiat wypłacił środki finansowe. Zostało to zastrzeżone przez RIO, więc 
należało zwrócić pieniądze wraz z odsetkami. Jeżeli nieobecności w uczęszczaniu 
do szkoły ucznia były zbyt duże nie otrzymał on stypendium, stąd powstały 
niewykorzystane środki. Powiat chciał rozdysponować tą kwotę na pozostałych 
stypendystów, niestety Urząd Marszałkowski nie wyraził na to zgody.  
Więcej zapytań nie zgłoszono. 
Rada Powiatu przyjęła powyższą informację. 
Szczegółowa informacja wraz z opinią RIO stanowi załącznik nr 4 do niniejszego 
protokołu 
 
Przewodniczący Rady ogłosił przerwę w obradach od godz. 17.20 do godz. 17.55. 
 
Ad 9 
Wiesław Pierzchlewicz - Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie 
przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VII/44/2007 z dnia 28 
marca 2007 roku w sprawie określenia rodzaju zadań i wysokości środków 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych 
na te zadania w 2007 roku.  
 
Radna Irena Wojewódzka – Kucz przedstawiła pozytywną opinię posiedzenia 
Powiatowej Rady ds. Osób Niepełnosprawnych.  
Zapytań nie zgłoszono. 
Przystąpiono do głosowania.  
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 17 radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VII/44/2007 z dnia 28 
marca 2007 roku w sprawie określenia rodzaju zadań i wysokości środków 
Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przeznaczonych 
na te zadania w 2007 roku głosowało: 17- za, przeciwnych - 0, wstrzymało się od 
głosu – 0. /nieobecni radni J.Brzostowski, T. Bociański/. 
Uchwała NR XII/69/2007 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia                             
26 września 2007 r. stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
 
Ad 10 
Radosław Kubisz – Kierownik Wydziału Europejskiego i Rozwoju przedstawił 
projekt uchwały w sprawie w sprawie zmiany uchwały nr XVII/76/2004 Rady 
Powiatu Wągrowieckiego z dnia 30 marca 2004 roku w sprawie ustalenia 
Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Powiatu Wągrowieckiego na lata 2004-2009. 
Radny Grzegorz Owczarzak zgłosił zastrzeżenia, co do wysokich kosztów 
przebudowy ul. Składowej w Gołańczy. Problemy własności geodezyjnej terenów 
negatywnie wpłynęły na koszty realizacji zadania. Zwrócił uwagę, iż ogłoszenie 
przetargu na wiosnę pozwoliłoby zaoszczędzić ok. 250.000 zł, które można by 
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było przeznaczyć np. na wcześniej wymienianą szkołę. Radny swoją wypowiedź 
argumentował pustym na początku roku kalendarzem zleceń firm budowlanych, 
które walcząc o zleceniodawcę rywalizują ze sobą ofertą cenową oraz mniejszymi 
kosztami wykonania tego typu prac przed rozpoczęciem przygotowań do Euro 
2012.  
Starosta w odpowiedzi zaznaczył, że ze względu na dynamiczną i niestabilną 
sytuację rynku budowlanego nie można przewidzieć, jaki okres czasu będzie 
najbardziej korzystny. W przetargu wzięła udział jedna firma, która składając 
swoją propozycję cenową wiedziała, że z powodu wielu patologii w przetargach 
drogowych nie będziemy mieli innego wyboru. 
Na zapytania Radnych: G. Owczarzaka, J.Piaseckiego, A. Zająca i J. Springera 
dotyczące tej kwestii Starosta odpowiedział wyczerpująco na posiedzeniu sesji.  
 
Więcej zapytań nie było. 
Przystąpiono do głosowania imiennego. 

 
         Nr Sesji XII / 2007 

Głosowanie imienne / Załącznik do uchwały nr XII /70/ 2007 
          Rady Powiatu Wągrowieckiego  

      z dnia 26 września 2007 roku 
w sprawie zmiany uchwały nr XVII/76/2004 Rady Powiatu Wągrowieckiego z 
dnia 30 marca 2004 roku w sprawie ustalenia Wieloletniego Planu 
Inwestycyjnego Powiatu Wągrowieckiego na lata 2004-2009. 

L.p. Nazwisko i Imię Za Przeciw Wstrzy
mujące Podpis 

1. Bielecki Andrzej X    
 

2. Brzostowski Jacek 
 
 

 
 

 
 

nieobecny 

3. Bociański Tomasz  
 
 

 
 

 
 

nieobecny 

4. Bodus Leszek  X    
 

5. Ćwik Wojciech  X    
 

6. Ewertowski Wiesław  X    
 

7. Kranc Tomasz  X    
 

8. Migasiewicz Krzysztof X    
 

9. Marzyński Marceli    X  
 

10 Maciaszek Sławomir X    
 

11. Owczarzak Grzegorz   X   
 

 



 

 

 

12 

12. Piasecki Jerzy  X    
 

13. Piechocki Michał  X    
 

14. Springer Jerzy X    
 

15. Sulikowski Józef X    
 

16. Woźniak Robert  X    
 

17. Wieczorek Andrzej X    
 

18. Wojewódzka -Kucz 
Irena X    

19.  Zając Andrzej  
  X   

 
                                                                 Przewodniczący  

                                                                     Rady Powiatu Wągrowieckiego 
                                                                  _________________________ 

                                                                   / Krzysztof Migasiewicz / 
 

Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 17 radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie w sprawie zmiany uchwały nr XVII/76/2004 
Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia 30 marca 2004 roku w sprawie ustalenia 
Wieloletniego Planu Inwestycyjnego Powiatu Wągrowieckiego na lata 2004-2009 
głosowało: 14 - za, 2 - przeciwnych, 1 - wstrzymujący się od głosu /nieobecni 
radni J.Brzostowski, T.Bociański/. 
Uchwała NR XII/70/2007 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia                             
26 września 2007 r., stanowi załącznik  nr 6 do niniejszego protokołu. 
 
Ad 11 
Skarbnik Powiatu – D. Królczyk przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany 
uchwały nr V/39/2007 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia 31 stycznia 2007 
roku w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Wągrowieckiego na 2007 rok. 
Głos zabrał Radny J. Springer zgłaszając zapytanie dotyczące ul. Składowej czy 
związku z brakującymi środkami finansowymi projektanci kosztorysów zadali 
sobie trud weryfikacji kosztów projektu, aby znaleźć możliwości poszukania 
oszczędności?  
M. Piechocki - Starosta Wągrowiecki zauważył, iż są wymogi budowlane, które 
muszą być spełnione. Projektant nie może przekraczać pewnych norm, aby 
późniejszy realizator mógł je wykonać zgodnie z zasadami. Zależy nam na tym, 
aby materiały spełniały wymogi, co do jakości i funkcjonalności. 
Marnotrawstwem jest oszczędzanie na materiałach gorszej jakości, które po 
dwóch latach będą nadawały się do remontu czy wymiany. Zdarzają się błędy 
fachowców, ale dokładamy należytych starań by ich uniknąć. Dając dokumentację 
do sprawdzenia innemu fachowcowi musimy liczyć się również z kosztami. 

 



 

 

 

13 

 
Więcej zapytań nie zgłoszono. 
Przystąpiono do głosowania. 
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 17 radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie zmiany uchwały nr V/39/2007 Rady Powiatu 
Wągrowieckiego z dnia 31 stycznia 2007 roku w sprawie uchwalenia budżetu 
Powiatu Wągrowieckiego na 2007 rok głosowało: 12 - za, przeciwnych - 0, 
wstrzymało się od głosu – 5 /nieobecni radni J.Brzostowski, T.Bociański/. 
Uchwała NR XII/71/2007 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia                             
26 września  2007 r., stanowi załącznik  nr 7 do niniejszego protokołu. 
 
Ad 12  
Skarbnik Powiatu przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 
VII/46/2007 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia 28 marca 2007 roku                
w sprawie zaciągnięcia długoterminowych: pożyczki, kredytu 
 
Nie zgłoszono zapytań. 
Uprawnionych do głosowania było 19 radnych przy obecności 17 radnych. 
Za przyjęciem uchwały w sprawie zmiany uchwały nr VII/46/2007 Rady Powiatu 
Wągrowieckiego z dnia 28 marca 2007 roku w sprawie zaciągnięcia 
długoterminowych: pożyczki, kredytu głosowało: 12- za, przeciwnych - 0, 
wstrzymało się od głosu – 5 /nieobecni radni J.Brzostowski, T.Bociański/. 
Uchwała NR XII/72/2007 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia                             
26 września 2007 r., stanowi załącznik   nr 8 do niniejszego protokołu. 
 
Ad 13 
Radny Wojciech Ćwik zgłosił do Zarządu Powiatu dwie interpelacje w formie 
pisemnej. Stanowią one kolejno załączniki nr 9 i 10 do protokołu. Po rozeznaniu 
spraw o udzielonej odpowiedzi Radny zostanie poinformowany na piśmie.  
Pan Andrzej Zając zwrócił się z wnioskiem o wyjaśnienie niepokojącej sytuacji   
w Wydziale Architektury i Budownictwa. Od 18 września br. zaczęła 
obowiązywać ustawa o tworzeniu i działaniu wielkopowierzchniowych obiektów 
handlowych, z tego względu trzech inwestorów złożyło wnioski o wydanie 
pozwolenia na budowę w dniu 17 września z niepełną dokumentacją, 
oświadczając uzupełnienie ich o zezwolenie na działanie 
wielkopowierzchniowego obiektu handlowego w późniejszym terminie,               
na podstawie czego Kierownik Wydziału wydaje decyzję. Uzyskanie takiej 
decyzji z dniem 17 września br. pozwala na budowę tego typu obiektów bez 
ograniczeń, nowa ustawa nakłada takie ograniczenia od dnia 18 września. Radny 
prosi o zobowiązanie Kierownika do przedstawienia wszystkich dokumentów 
wnioskodawców, którzy uzyskali pozwolenie na budowę tych obiektów w dniu 17 
września br. bez pełnej dokumentacji.  
Starosta w pełni odpowiedział Radnemu na wniosek podczas posiedzenia XII sesji 
RPW. Poinformował, iż nie zostały wydane żadne pozwolenia na budowę 
wielkopowierzchniowych obiektów handlowych w przedstawionym przez 
Radnego terminie bez pełnej dokumentacji. Zgodnie z prawem Kierownik 
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Wydziału wezwał do uzupełnienia wniosków o wymagane załączniki. Po złożeniu 
pełnej dokumentacji przez wnioskodawcę sprawa zostanie załatwiona zgodnie z 
Kodeksem postępowania administracyjnego.  
 
Radny J. Piasecki zwrócił się do Zarządu Powiatu o przeanalizowanie inwestycji 
ul. Średniej i podjęcie konkretnych decyzji w celu uruchomienia procedur 
przetargowych jak najszybciej, unikając zwiększonych kosztów w czasie 
późniejszym.  
Starosta poinformował, iż Zarząd dokłada wszelkich starań, aby inwestycję 
rozpocząć jak najszybciej. Opóźnienia wynikają z nieuregulowanej sytuacji 
własnościowej trzech działek. Zbyt wczesne ogłoszenie przetargu może sprawić, 
iż wykonawca prognozując wzrosty cen w przyszłości zaoferuje zawyżoną kwotę.  
 
Ad 14 
Starosta Wągrowiecki poinformował, iż czynione są działania prowadzące do 
przynależności naszego powiatu do delegatury poznańskiej. 
Starosta przedstawił krótką informację dot. sprawy samobójstw. Poinformował o 
prowadzonych działaniach w tej sprawie. Odbyło się spotkanie z mediami i 
dyrektorami szkół. Zwiększono dostęp do specjalistów i planuje się na 16 
listopada przeprowadzenie szkolenia dla osób, które mają do czynienia z tzw. 
grupami ryzyka. 
Radna Irena Wojewódzka – Kucz zwróciła się do Zarządu Powiatu, odwołując się 
do propozycji Radnego Roberta Woźniaka, o nagrodzenie zwycięzców 
J.Springera i Ł.Sokołowskiego za osiągnięcia rozsławiające powiat w świecie. 
Jerzy Springer zgłosił zapytanie: jak na dzień dzisiejszy przedstawia się sytuacja 
spłaty zobowiązań finansowych firmy WAGROBUD wobec Zespołu Szkół 
Ponadgimnazjalnych w Gołańczy (sprawa termomodernizacji i związane z tym 
zajęcie środków finansowych z konta ZSP w Gołańczy) i jakie są postępy w 
odzyskaniu należnych pieniędzy od wykonawcy? 
Skarbnik Powiatu poinformowała o części odzyskanych środków, natomiast 
szczegółową odpowiedź Radny uzyska na piśmie. 
 
Ad 15 
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Powiatu 
Wągrowieckiego, zamknął obrady XII Sesji Rady Powiatu Wągrowieckiego. 
 
        Sekretarz  Rady                                             Przewodniczący                      
   Powiatu Wągrowieckiego                        Rady Powiatu Wągrowieckiego                                                                                                               
 
  ..... ...................................                            ............................................ 
       / Robert Woźniak /                                    / Krzysztof Migasiewicz / 
 
               Protokolantka 
 
................................................. 
              /Ewelina Szulc/
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